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Mellem Broerne 4, 9400 Nørresundby  

  nsshavn@gmail.com 

  

 

 

 

 

 

 

                                                          B_ M_Møde d: 13-02-23 

 

Deltager: Per Dan Normann Torben Karsten Ingolf. 

 

Fravær: Øjvin. 

 

1/ EVT Foretræde ( der var ingen) 

 

2/  

Godkendelse af referat fra d: 09-01-23 ( godkendt) 

 

3/ Mail: 

Der var kommet nogle mail som blev sendt videre til Karsten. 

 

Så har der været en del opringninger til Ingolf 

 

Derudover er der noget der bare blev slettet. 

 

4/ ANF.  

a. Referat fra møde den 12. januar (vedhæftet) Bem stigende pladsleje!!! 

b. Dagsorden regnskabs- og bestyrelsesmøde 16. februar (vedhæftet) 

c. Møde Fundraiser PrimusMotor 

 

a= Referat fra mødet d. 12 januar er sendt til bestyrelsen. 

Pladslejen vil i 2024 få en stigning, men det bliver orienteret om på 

generalforsamlingen. 

 

B= Dagsorden 16 feb. 

Der blev aftalt at NSS skulle have et møde om Primus motor til hjælp til 

ansøgning af fondsmidler. 

 



C= Møde  

Der var sat et møde i stand hvor Peter Simonsen og Per samt 2 fra Fundraiser 

det endte ud med at vi skal have nogle forskellige grupper skal deltage, 

men er der sket noget inden generalforsamlingen vil der blive fortalt lidt om 

projektet. 

 

5/ Bordet rundt. 

El og vand ser fornuftig ud. 

 

Med hensyn til ølmaskinen  

er det lidt op af bakke så Normann prøver at finde nogle andre numre til 

Carlsberg, og prøve at kontakte dem for at få det til at fungerer. 

 

Ellers ikke noget denne gang da det skal være en hurtig gennemgang. 

 

Karsten. 

Kommer på senere da vi skal til at gennemgå regnskab og Budget. 

 

Karsten og Normann har været til et møde bla. omkring spildevand fra både, 

Dvs når man vasker vores både skal der på længere sigt være så det kan blive 

opsamlet og renset. 

 

Vores el priser er for nedadgående, så vi har sat kgw prisen ned til 5 kr 

der er sendt meddelelse ud. 

 

Ingolf. 

Ventelisten har vi fået reduceret lidt i, da der er optaget nye medlemmer. 

 

Der er komme 5 nye medlemmer som vi siger velkommen til. 

 

der er stadig en venteliste. 

 

Så er undertegnede i gang med at forberede generalforsamlingen. 

 

Så har vi haft et dødsfald af et passiv medlem. 

 

Dan. 

Turen til Bådmessen i Fredericia d. 25-02-23 i samarbejde med VB 

der er meldt 17 medlemmer der har meldt på.  

 



Til vores aften med Per Sahlertz om Tall Ship Race hvor vi var ca 30 

medlemmer, og efterfølgende kaffe og kage. 

 

Fællesspisning d 04-02-23 var der også små 30 til spisning, var også fint men 

kunne godt være lidt flere. 

Der er stadig en mulighed for at prøve d. 04-03-23 meny kommer senere. 

 

Øjvin  

Var ikke til stede. 

 

Torben. 

Der skal laves en ny seddel til ophalersstedet hvor der præciseres at erhverv 

koster kr. 1.000,- om året. priser som Per laver sedlen og Torben sørger for at 

den bliver lamineret og sat op.. 

,  

Ellers prøver at få styr på bådpladserne. 

 

6/ Generelle punkter. 

 

Det det drejer sig om denne gang er vores regnskab, som der blev brugt en del 

tid at rende igennem og få justeret, så det er klar til vores revisorer. 

 

Samtidig skulle der lavet et Budget for 2023 som også blev ordnet. 

 

Vedtægtsændringer blev også gennemgået og rettet til. 

 

Så blev generalforsamlingen sat på plads, så det er klar. 

 

Vores næste møde er d- 27-02-23 kl 17,00 hvor revisorer kommer og går 

regnskab igennem og derefter bestyrelsesmøde. 

 

EVT ingenting. 

 

                                 Formand                    Sekretær 

                                 Per                              Ingolf 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


